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Zamieszczam kilka nowych zdjęć z wnętrza dworca, które zrobiłem kilkanaście dni temu.
Generalnie dużych zmian nie widać. Remont bardzo się ociąga. Jakiś czas temu pojawiła się
okładzina w przejściu do Sienkiewicza, która jest paskudna. Skąd taki wzór i kolor – dobre
pytanie dla WKZ, który nadzoruje prace. Jak tak dalej pójdzie to nie wiem czy wnętrza
zostaną w tym roku oddane.
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